
                                           ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Komisie pre životné prostredie a ochrany zdravia občanov 

                                           ďalej len Komisia ŽP  zo   dňa  7.2.2023 

                                                                         

Prítomní: Jozef Kozoň  – predseda komisie , Ivan Bočko – starosta obce, 

Členovia komisie: Juraj Janček., Tomáš Krzysztofek, 

Ospravedlnená: Monika Kovárová, 

Hostia: Radovan Salva (oficiálny zástupca OBI informoval o možnej spolupráci s obcou) 

 

Predseda komisie privítal prítomných a oboznámil ich s programom zasadania Komisie ŽP vo 

veci:  

1. Evidencie stromov - Zelená kniha (starosta obce zriadenie Zelenej knihy víta a  pripomenul, 

aby p. Kozoň  poslal emailom info v danej veci a  Zelená  kniha mohla byť  31. marca v  OZ 

Bohdanovce nad Trnavou  zahrnutá do programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Bohdanovce nad Trnavou a mohli sa poslanci k tomu vyjadriť a zobrať na vedomie.  

2.  Zjednodušená  štúdia výsadby stromov a vodozádržných nádrží obce Bohdanovce nad 

Trnavou. 

2.1  p. Kozoň navrhol v danej veci spoločné stretnutie na SVP v Piešťanoch v zložení starosta, 

p. Kozoň, p. Doboš, p. Krzysztofek . Ďalej p. Krzysztofek tiež ponúkol súčinnosť a dojednanie 

stretnutia na SVP. Starosta uviedol, že on vybaví stretnutie v Šali a dá komisii vedieť. 

2.2  p.  Krzysztofek, sa vyjadril, že polievanie z Trnávky je celoročný problém. Starosta 

oponoval, že len počas sucha. 

3. Získanie pozemkov bezodplatným prevodom do vlastníctva obce. p. Kozoň  uviedol, že 

je možné a potrebné získať pozemky vo vlastníctve SR bezodplatným prevodom do vlastníctva 

obce za účelom výsadby stromov. Doplnil, že v danej oblasti už pracoval pre iné obce 

a zabezpečí skicu „Zjednodušenú štúdiu Zelených cyklotrás“, kde budú uvedené požadované 

štyri poľné cesty a zahrnuté do programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Bohdanovce nad 

Trnavou a mohli sa poslanci k tomu vyjadriť a zobrať na vedomie.  

4. Zberné nádoby  p. Krzysztofek, predložil v písomnej podobe listu Zberné nádoby v obci 

(súčasť zápisnice), WEB stránku a Jarné upratovanie, Detské ihriská a následne ponúkol užšiu 

spoluprácu. 

4.1 Starosta k danej problematike uviedol, že to zabezpečí sám. 

4.2 p. Janček sa k daným problematikám vyjadril, že starosta sa snaží a má veľa rozbehnutých 

aktivít pre obec. Ďalšie navrhované projekty je preto potrebné pripravovať a 

realizovať  postupne, pretože sa nedá spustiť veľa aktivít naraz.  

4.3 p. Kozoň, doplnil a upresnil, že je dobré a nutné, aby sa do činnosti zapájali i členovia 

komisie a hore uvedené aktivity sa začali riešiť hneď, lebo až pri väčšej rozpracovanosti je 

potom možné niečo ukončovať.    

 

Predseda komisie poďakoval za plodnú debatu a stretnutie ukončil.  

 

Zapísal : Jozef Kozoň 


